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Szakmai beszámoló 2014. 

A 2014-es év Egyesületünk életében változásokkal indult. 2014. március 10-én 
megtartott Tisztújító Közgyűlésen az addigi elnök lemondott tisztségéről, 
valamint a tagok egy része is távozását jelentette be az Egyesületből. A 
maradó tagság új tisztségviselőket választott, amiről a Miskolci Törvényszék 
felé megtörtént a bejelentés.  

A 2014. év első félévének fő feladata a működési feltételek megteremtése, 
biztosítása, az egyesület tagságának megtartása, illetve új tagok toborzása 
volt. 
A tavasz folyamán a toborzásnak és a közösség összefogásának 
eredményeként új tagokkal bővült a tagság, és az egyesület újjászerveződve, 
új lendülettel látott neki a feladatok ellátásának. 

A taglétszám a változások után 15 fő lett, akik hétköznapokon általában este-
éjjel és hétvégén szintén esti-éjjeli időpontokban láttak el szolgálatot. A 
szolgálatok alapvetően önálló szolgálatok voltak, melyek bűnmegelőzési 
járőrözés típusú szolgálatokat jelentettek. Az év második felében tovább 
bővült a létszám, jelenleg 17 fő látja el a szolgálatokat. Egyre szorosabb 
együttműködés alakult ki a rendőri szervekkel is, egyre gyakoribbak a 
közösen teljesített szolgálatok. 
Egyesületünk az alapszabályában megjelölt tevékenységeket - mint a helyi 
közrend és közbiztonság védelme, javítása, a személy- és vagyonvédelem, 
bűnmegelőzés hatékonyságának fokozása, az állampolgárok biztonságának 
védelme, biztonságérzetük javítása - látta el. Az tavalyi év során minden helyi 
állami, önkormányzati, sport és kulturális rendezvény alkalmával 
rendbiztosítási céllal, megfelelő létszámmal jelen voltunk.  

A 2014-es év folyamán tagságunk 547 önálló szolgálati órát teljesített, a 
rendezvényeken 530 óra volt a teljesített szolgálat. 

Egyesületünk eddigi működését és megújulását a helyi önkormányzat 
támogatásával tudtuk megvalósítani, segítségükkel az egyesületi iroda 
rendbetétele is megtörtént. 
A 2014-es év támogatási összegét ruházatra és technikai eszközök 
beszerzésére fordítottuk.  

Köszönjük az önkormányzat és a képviselő-testület eddigi támogatását, a 
2015-ös évben is igyekszünk rászolgálni a bizalomra. 
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